蘭 Blossom

以其迷人的轉動,為品酒開啟了全新的可能

它不僅是一件產品,更是藝術品,展現了酒與味蕾的 藝術。巧妙融合鈦金屬和舞動之美,不僅是極致的工 藝品,在巧妙的設計之下體驗獨一無二的盛宴。

當酒倒入醇化器即開啟一場表演,通過優雅的旋轉, 宛如綻放的花朵,迷人的舞蹈不僅是視覺上的享受, 同時也釋放了香氣和風味,使其更為香醇順口。

結合精湛工藝和設計,是品酒藝術的優雅象徵。



使用方式



1. 將醇化器輕緩的插置於玻璃瓶器口,請確保裝置穩固。



2. 將酒倒入醇化器的開口內,速度 跟強度也會影響風味,請嘗試找 到您最喜歡的口感吧!



3. 將玻璃瓶器連同鈦金屬醇化器拿起,通過醇化器側面的開口將酒倒出享用。

4. 將蘭傾斜放置可以旋轉整件作品



清洗方式與注意事項

*請仔細閱讀蘭的使用和維護說明,並在首次使用前記得 用洗滌劑清洗過一次。

初次使用前或需要用清潔劑洗滌時

建議使用**軟質海綿**搭配**中性洗劑**進行清洗,**避免**使用含有**粗顆粒、過碳酸鈉、去漬粉、雙氧水等氧化清潔劑**,可能損害鈦金屬上的二氧化鈦薄膜,導致外觀變色或褪色,這可能影響美觀,但仍然是安全無毒的。



清洗前

請將鈦金屬醇化器從玻璃瓶上輕緩拔出。 用溫水沖洗鈦金屬醇化器,以去除殘留的 液體。



沖沒

用溫水沖洗內外玻璃瓶器,使用刷子輕輕刷淨內外玻璃(建議使用**動物毛刷**),存放前**請用毛巾擦乾**。



Aerati

「讓生活每一刻充滿喜悅與浪漫」

當紅酒成為繁忙都市中一場心靈的盛宴,一種療癒的擁抱,彷彿是在品味生活的琴音,讓心靈在煩囂中找到片刻的寧靜。

Aerati 醇化醒酒器在這煩囂的生活中,美妙融入人們生活,當您抬起酒杯,在醇化紅酒過程與自己對話與演繹精彩生活時,它將是您最不可或缺的神器。



© 2024 Elite Power Global Trading Ltd.

vww.aerati.com.tv

蘭 Blossom

With its enchanting spin, it opens new possibilities in the art of wine tasting. It is a product and a piece of art, showcasing the artistic interplay between wine and palate. Ingeniously blending titanium with the beauty of motion is the epitome of craftsmanship and an opportunity to experience a unique form of drinking entertainment under its clever design.

As the wine is poured in, a performance begins.

Much like a blossoming flower, the elegant
rotation through the aerator is not just a visual
treat but also releases aromas and flavors, making
the wine more fragrant and smooth to taste.

Combining exquisite craftsmanship with elegant design, it stands as a symbol of sophistication in the art of wine tasting.



How to Use



1. Gently insert the aerator into the mouth of the glass bottle, ensuring the device is securely in place.



2. Pour the wine into the opening of the aerator. The speed and strength of your pour can affect the flavor, so experiment to find your preferred taste!



3. Lift the glass bottle along with the titanium aerator. Pour and enjoy the wine through the side opening of the aerator.

4. Tilt the device to rotate the entire piece.



Cleaning Instructions and Precautions

*Please read the usage and maintenance instructions carefully and remember to clean the device with detergent before its first use.

Before First Use or Cleaning with Detergents
We recommend using a soft sponge with a mild
detergent for cleaning. Avoid using abrasive
cleaners, baking soda, stain removers, hydrogen
peroxide, or any oxidizing agents, as they may
damage the titanium dioxide coating on the
titanium, leading to discoloration or fading. While
this may affect the appearance, the product
remains safe and non-toxic.



Before Cleaning

Gently remove the titanium aerator from the glass bottle. Rinse the titanium aerator with warm water to remove any residual liquid.



Rinsing

inse the inside and outside of the glass bottle with warm water. Gently brush the glass interior and exterior using a brush (preferably made with animal hair). Before storage, make sure to dry the bottle thoroughly with a soft cloth.







Aerati

"Infusing Joy and Romance into Every Moment"

In the hustle and bustle of city life, wine becomes a feast for the soul, a healing embrace reminiscent of life's musical tunes, offering tranquility amidst the chaos. Aerati aerators beautifully integrate into this lively existence, becoming essential to your daily ritual.

As you lift your glass, the Aerati aerator enhances your wine, making each sip an intimate conversation with yourself, a reflection of a life well-lived. It's a tool and a companion in your journey, transforming ordinary moments into extraordinary experiences. With Aerati, every glass of wine is an opportunity to pause, savor, and indulge in the quieter, more romantic side of life.



© 2024 Elite Power Global Trading Ltd.

Aerati